

Terms and Conditions

Valid until 31 March 2023 for Visa cardholders; A 10% saving on purchases; To redeem your 10% saving, simply download the VIP Pass, add the QR code to the eWallet and present it in participating boutiques and restaurants. Reduction is applied to the Village price in participating boutiques and restaurants. This promotion cannot be used in conjunction with any other offer. For full terms and conditions please click [here](#). Access to the private suite is subject to availability and must be booked 48 hours in advance. Please note that you must be a resident of the country in which a Village is located in order to access Virtual Shopping with that Village

الشروط والأحكام

ساري حتى 31 مارس 2023 لحاملي بطاقات Visa؛ وفر حتى 10% من قيمة مشترياتك؛ للحصول على الخصم كل ما عليك فعله هو تحميل تصريح الشخصيات الهامة جدًّا، وإضافة رمز الإستجابة السريعة إلى محفظتك الإلكترونية eWallet إبرازها في المحلات والمطاعم المشاركة. يطبق الخصم على سعر Village في المحلات والمطاعم المشاركة. لا يمكن الانتفاع بهذا العرض جنبًا إلى جنب مع عروض أخرى. للإطلاع على كافة الشروط والأحكام اضغط هنا. . يخضع الدخول إلى الجناح الخاص لتوافر الشواغر كما يجب أن يتم حجزه قبل 48 ساعة. يرجى الانتباه أنك يجب أن تكون من المقيمين في الدولة التي يقع فيها Village للتمكن من التسوق إلكترونياً من خلاله.